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>1.生日快乐英语祝福短语
　　1、祝你人比花儿美，生日过的喜洋洋！
　　I wish you more beautiful than flowers, happy birthday!
　　2、生日就是生活中日日欢笑满足；生日就是生命中日日健康幸福。愿今天的你永远快乐！
　　A birthday is a day of laughter and joy in life. May you be happy today!
　　3、屋里很黑、没有你的陪伴、我变的好胆小。生日快乐！
　　The room is very dark, without your company, I become very timid. Happy birthday!
　　4、敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
　　Congratulations on your birthday! May all this be full of joy and success!
　　5、愿你从今往后，所遇到的一切，能给你向往热爱的力量。
　　May everything you encounter from now on can give you the power to yearn for love.
　　6、祝你永远开心快乐，健康幸福！生日快乐！
　　I wish you happiness, health and happiness forever! Happy birthday!
　　7、虽然书信往返是那样的难得，相聚的时刻是那样短暂，彼此的情谊却把我们紧紧相系。祝生日快乐！
　　Although the letters and visits are so rare, the time together is so short, but we are closely linked to each other\'s friendship. Happy birthday to you!
　　8、希望明年的今天，我还能陪你过生日。
　　I hope I can spend your birthday with you today next year.
　　9、祝愿你，在这美好的日子里，爱情甜蜜，事事如意。
　　I wish you, in this beautiful day, love is sweet, everything goes well.
　　10、愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
　　may your life brighter as each birthday comes and goes.the nicest kind of birthday that could be wishes for you.
>2.生日快乐英语祝福短语
　　1、Happy birthday. May gladnefill your every hour on this special day.
　　——生日快乐！愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
　　2、We hope that you enjoy this special day and your birthday grows happier by the minute!
　　——我们祝你欢庆这一天，愿你生日的快乐与分俱增！
　　3、My heartiest birthday greetings to you, a feeling much warmer than anybody can know. Best wishes for everything your heart desire in the year.
　　——我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成！
　　4、Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
　　——祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
　　5、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happinefor you!
　　——不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴！
　　6、Have a great day, for today is your birthday and a wonderful event. Wish you happineunfolding like the petal of a rose.
　　——生日之际，祝你度过妙不可言的一天，愿你的幸福如绽放的玫瑰般芬芳！
　　7、Each birthday is a milestone we touch along life\'s way. May your birthday be happy in more ways than one.
　　——每个生日都是我们人生之旅的一个里程碑，愿你的生日百事顺意。
　　8、Warm wishes on your birthday. I send along my love and affection for you as well as a small gift. Take care!
　　——热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重！
　　9、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happinefor your birthday and always.
　　——送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安！
　　10、I want to be one of the first who say ”Happy birthday to you“。 May everything it take to make a very happy and successful year!
　　——希望我是第一个向你道”生日快乐“的朋友，愿这一年中快乐、成功！
>3.生日快乐英语祝福短语
　　1、轻轻捎给你我的祝福小小言语，浓浓情谊都在这一份真挚的心意永远伴随着你我祝你生日快乐。
　　Gently send to you my blessing small words, thick friendship in this sincere heart always with you I wish you a happy birthday.
　　2、在这个特殊的日子里，我祝你：天天娃哈哈，岁岁乐百事，笑脸美如花，青春惹人夸。生日快乐！
　　In this special day, I wish you every day: Wahaha, suisui Le Pepsi, smiling face like beauty, youth provoking kua.Happy birthday!
　　3、现在生日不送礼，写句祝福送给你，如果你嫌礼不够，再把我也往上凑。祝你生日快乐！
　　Now birthday is not gifts, write a sentence blessing to you, if you don\'t gift enough, and then I also go up、Happy birthday to you!
　　4、羡慕你的生日是这样浪漫，充满诗情画意，只希望你的每一天都快乐、健康、美丽。
　　Envy you your birthday is so romantic, full of a quality suggestive of poetry or painting only hope you, happy every day, healthy and beautiful.
　　5、生日快乐！你快乐所以我快乐，你不快乐我不快乐。不管谁快乐，还是祝你生日快乐！
　　Happy birthday! You happy so I happy, you are not happy I am not happy，No matter who is happy, or wish you a happy birthday!
　　6、的闺蜜，是你们毫无隐瞒，互相信任，她爱你爱到死。生日快乐！
　　You are the best bestie, nothing to hide, mutual trust, love you love her、Happy birthday!
　　7、祈望你心灵深处芳草永绿，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，健康幸福，家庭和睦！
　　Hope your soul green forever, youth, happiness、I wish you a happy birthday, health and happiness, family harmony!
　　8、今天，是你走向成熟的第一步，祝你走得踏实，走得沉稳，走出一条鲜花满途的大道。
　　Today, is your first step towards maturity, I wish you go steadfast, walk steadily, out of a flower full of avenue.
　　9、愿祝福萦绕着你，在你永远与春天接壤的梦幻里。祝你：心想事成幸福快乐！生日快乐！
　　May the blessings linger on you in the dream of your ever spring、I wish you: happy! Happy birthday!
　　10、在这个值得庆贺的日子里，我虽无鲜花与美酒献礼，但心中有歌，谨祝你一生快乐。
　　In this celebration of the day, I do not have the gift of flowers and wine, but the hearts of the song, I wish you a happy life.
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　　1、祝你生日快乐，永远都幸福。仰首看见康庄大道在面前，俯首看见金银铺满地！
　　Happy birthday to you and always be happy. Look up and see Kangzhuang Avenue in front of you. Look down and see gold and silver all over the floor.
　　2、生日快乐，永远快乐！愿所有幸福平安常伴左右！
　　Happy Birthday, Happy Forever! May all happiness and peace be with you all the time!
　　3、关心你的朋友，在这一天衷心祝你快乐到永远！生日快乐！
　　Concerned about your friends, on this day I sincerely wish you happiness forever! Happy birthday!
　　4、愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花！
　　May this day be yours to bring you happiness, and may the days ahead be more beautiful!
　　5、祝我亲爱的朋友生日快乐，幸福永远属于你！
　　Happy birthday to my dear friend, happiness always belongs to you!
　　6、愿你在今后的每一天，生活多姿多彩，事业一往无前，日子幸福无边！祝你生日快乐。
　　May you have a colorful life, a never-ending career and endless happiness every day in the future! Happy birthday to you.
　　7、衷心地祝愿在你的生日和未来的每一天，你都永远充满着欢乐。
　　I sincerely wish you happiness on your birthday and every day in the future.
　　8、生日的烛光中，请用心去点燃每一只蜡烛，那都是我的祝愿：生日快乐！
　　In the candlelight of your birthday, please Kindle every candle with your heart. That is my wish: Happy Birthday!
　　9、在你生日的这一天，将快乐的音符，作为礼物送给你，愿你一年天快快乐乐，平平安安。
　　On your birthday, happy notes will be given to you as gifts. May you be happy and safe every day of the year.
　　10、希望这一块友谊的蛋糕，给你的生日增添一份精彩，朋友，生日快乐。
　　I hope this cake of friendship will add a wonderful birthday to you, friends, happy birthday.
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　　1、Happy birthday to a wonderful person!
　　祝一位极帅的人生日快乐!
　　2、There is only one you in the world. How can I not cherish it. Happy birthday to my dear.
　　全世界只有个你，叫我如何不珍惜。亲爱的，生日快乐。
　　3、Happy birthday to him who has made life so meaningful for me!
　　谁给他生日快乐，使生活，这对我更有意义!
　　4、Birthday candles in the swaying season flowers, each is my wish: happy birthday baby!
　　生日的烛光中摇曳一季繁花，每一支都是我的祝愿：宝贝生日快乐！
　　5、Wishing you a wonderful day and a year filled with happiness!
　　祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里!
　　6、Permit me to congratulate you on reaching another of these anniversary landmarks today. May each day be as happy as your birthday. Have a wonderful birthday!
　　祝贺你抵达了生命的又一个里程碑，愿你每天都象过生日一样充满喜悦。祝你生日无比快乐！
　　7、Happy birthday. I hope today treats you well.
　　生日快乐，祝你今天过得愉快!
　　8、Honey, on this special day, happy birthday to you! Thank you for your company, love you day and night.
　　亲爱的，在这个特殊的日子里，祝你生日快乐！感谢你的陪伴，爱你不分朝夕。
　　9、May every special happiness fill this day for you and may the year bring all the best things you are looking forward to.
　　愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成!
　　10、Congratulations and warmest wishes for your birthday and every day.
　　祝你生日快乐，天天快乐!
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